

تعميم Circular

رقم (80) No

Honorable Members of the ASE

Good Greetings,

By virtue of the provisions of Article (5/B) of the "Procedures Bases Regarding Listed Companies which have Accumulated Losses Amounted to 50% or More of its Capital For the Year 2014"; the shares of UNION INVESTMENT CORPORATION (UINV) company and UNION TOBACCO & CIGARETTE INDUSTRIES (UTOB) company will be suspended from trading as of Sunday, 1/8/2021, due to its accumulated losses which exceeds 75% of its capital according to its reviewed interim financial statements for the period ended on 30/6/2021. Trading on the company's shares shall be resumed as of Monday 2/8/2021.

Best Regards,

مازن نجيب الوظائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathafi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center
- Operations Department
- The above mentioned companies

www.exchange.jo • الموقع الإلكتروني: info@ase.com.jo • البريد الإلكتروني: عمان 11121 الأردن • ص.ب: 212466 • فاكس: +962 6 5664071 • هاتف: +962 6 5664140

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (5/ب) من "أسس الإجراءات بحق الشركات المدرجة في السوق التي تبلغ خسائرها المتراكمة 50% فأكثر من رأسمالها لسنة 2014"، ونظراً لأن الخسائر المتراكمة لشركة الاتحاد للاستثمارات المالية (UINV) وشركة مصانع الاتحاد لانتاج التبغ والسجائر (UTOB) قد تجاوزت 75% من رأسمالها وفقاً للبيانات المالية للربع الثاني عن الفترة المنتهية في 2021/6/30.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول في أسهم الشركتين المذكورتين أعلاه اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2021/8/1، على أن يعود التداول بأسهمها اعتباراً من صباح يوم الاثنين الموافق 2021/8/2.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

